
Uitverkoop 
 
Mijn kind was in de uitverkoop 
Maar mij was niets gevraagd, hoor 
Een strijd wie voor haar zorgen mag 
En ik wist nergens van 
 
Een commissie die mijn kind niet kent 
Die heeft al wel een oordeel 
Zij zeggen wie er zorgen mag 
Wie dat het beste kan 
 
Nee, niet het kinderdagverblijf 
Zo heel vertrouwd en veilig 
Waar 't meisje zeker opgroeide 
En speelde met een lach 
 
En nee, ook niet de BSO 
Waar ze zo graag naartoe gaat 
En bijna op de tafel danst 
Als zij daar weer heen mag 
 
Mijn kind was in de uitverkoop 
Straks moet ik meer betalen 
En hoe leg ik mijn meisje uit 
Dat haar plek straks niet meer is? 
 
 
Hier sta ik dan, niet alleen namens de 60 ouders die een noodkreet hebben gestuurd naar Allure, 
niet alleen namens de 120 kinderen bij BSO Catootje en ’t Bloemenhuisje, niet alleen namens de 
circa 500 mensen die onze petitie steunen, maar namens heel Abbekerk, Lambertschaag en 
omstreken. 
 
We lezen een gespreksverslag, van een gesprek van 12-2, waar de gemeente schrijft dat de 
communicatie over de selectie van de kinderopvang in het toekomstige dorpshuis/IKC niet goed 
verlopen is. Maar dat voorkómen moet worden dat stukken naar derden gaan want dan gaat het 
'hele dorp zich ermee bemoeien'. En dat vragen alleen naar gemeente moeten omdat er anders 
'mensen lawaai gaan maken en dat kost tijd en energie'. 
 
We willen geen lawaai maken, maar u moest eens weten hoeveel onrust de nieuwsbrief van de 
gemeente die sommige inwoners van Abbekerk en Lambertschaag hebben gekregen in januari heeft 
veroorzaakt. In die ene alinea over de selectie voor nieuwe kinderopvang stond tussen de regels 
door dat er maar plek was voor 1 kinderopvangorganisatie. Dit was de eerste keer dat we hier over 
hoorden. Allure heeft ons als ouders niet geïnformeerd over deze procedure. Opnieuw onrust over 
ons dorpshuis, nadat we bij de eerste plannen om het dorpshuis te slopen onze stem mochten laten 
horen, eind 2018 aan u als raads of commissieleden. We lieten horen dat we een invoeging van de 
kindfuncties in het huidige gebouw van OBS De Plaats niet zagen zitten, qua beperkte ruimte en 
verkeersveiligheid. We zijn hierin gehoord, dat was heel fijn, we konden weer verder, we konden 
weer bouwen! Het hele dorp werd uitgenodigd samen met de gebruikers om mee te denken over de 
invulling van ons nieuw MFA.  
 
Nu zijn we echter geen partij meer en willen we niets anders dan partij zijn en samenwerken. 
 
Wat gaan we missen, als we straks ’t Bloemenhuisje en Catootje niet meer hebben? Niet alleen de 
laagdrempeligheid en de flexibiliteit van de opvang, het persoonlijk kunnen bereiken van 
pedagogisch medewerkers en leidinggevenden, niet alleen de euro per uur die we aan Berend Botje 
extra moeten betalen. 
 
Ik vermoed dat Berend Botje zal aangeven dat Catootje en ’t Bloemenhuisje altijd vrij zijn om zich 
elders in Abbekerk te vestigen. Dit is echter niet wenselijk, want dan creëer je hobbels in de 



samenwerking, en niet mogelijk, want er is simpelweg geen bouwruimte in Abbekerk. 
 
Ook klopt het niet dat de houdster van BSO Catootje de BSO wil laten overnemen. Dat wil ze pas 
doen tegen haar AOW, aan een partij die dezelfde bevlogenheid toont, dezelfde uitgangspunten kan 
bieden als Catootje nu biedt, en dezelfde rol wil vervullen in het dorp, zodat alles blijft zoals het 
is. 
 
We wilden graag in gesprek met Allure, maar hier hebben we helaas geen reactie op gekregen. We 
lazen in de krant dat Allure van mening is dat de procedure zorgvuldig is verlopen. Terwijl in 
februari door alle partijen is vastgesteld dat de communicatie niet goed is verlopen.  
 
Wij zitten hier vanavond niet om de kwaliteit van Berend Botje als kinderopvangorganisatie ter 
discussie te stellen. Berend Botje is een organisatie waar Allure op veel scholen mee samenwerkt. 
Wij zijn van mening dat je bij een zorgvuldige selectieprocedure dan ook de schijn moet voorkomen 
dat er een voorkeur is voor een van de partijen. Als een van de grootste kinderopvangorganisaties in 
onze regio zijn zij zeer kundig in het strategische overleg met een schoolbestuur. Hier was ons 
eigen lokale BSO niet tegen opgewassen. Dat zegt wat ons betreft niets over de kwaliteit die zij 
leveren in het opvangen van onze kinderen. Hier zijn we al jaren tevreden over in Abbekerk en 
Lambertschaag en ook De Weere. 
 
De “zorgvuldige selectieprocedure” bestond uit 1 gesprek, benoemd als oriënterend en verkennend 
gesprek, met Allure en de 2 kinderopvangorganisaties die al jaren in ons dorpshuis zitten en Berend 
Botje namens de peuterspeelzaal. Hiervóór zijn alleen een paar gesprekken geweest over mogelijke 
overname, uitdrukkelijk niet over samenwerking. Op basis van het oriënterende gesprek zijn er 
echter direct conclusies getrokken en is de selectieprocedure in gang gezet voor 1 
kinderopvangorganisatie die 0-12 jaar kan opvangen. Hierdoor valt Catootje gelijk af omdat zij van 
4-12 jaar aanbieden. Dit is veel te overhaast gedaan. Allure geeft aan dat de 3 partijen hier 
achterstonden. Maar is het niet vreemd dat de BSO achter een criteria staat waar ze zelf niet aan 
kunnen voldoen? Hieruit alleen blijkt al dat de procedure niet zorgvuldig is gedaan. U begrijpt 
wellicht ook dat het feit dat Berend Botje in 2011 zonder enig overleg een BSO wilde openen in De 
Plaats en in 2019 een BSO geopend heeft in De Weere, beiden al jaren werkgebied van  BSO 
Catootje, maakt dat een samenwerking niet in 1 gesprek beklonken kan zijn. Een gesprek waar 
Berend Botje bovendien meteen inzette met alles over te willen nemen. 
 
Berend Botje zal waarschijnlijk aangeven dat ze het kaboutervoetbal en zwembad sponsoren in de 
dorpen waar ze actief zijn. Ik kan u echter meedelen dat maatschappelijke betrokkenheid en inzet 
om de leefbaarheid in onze kleine kernen goed te houden verder gaat dan ballonnen uitdelen en 
smincken op een jaarmarkt. Met een kleine financiële sponsorbijdrage ben je er niet. BSO Catootje 
is al jaren mede hoofdsponsor van zwembad De Spetter. Maar daarnaast doen zij zoveel meer!  
 
Wat wij gaan missen met het besluit tot samenwerken met Berend Botje is 
-Het mede organiseren, financieren en begeleiden van activiteiten voor álle inwoners: 
Buitenspeeldag 
Vakantie-activiteiten 
Halloween 
Kind-seniorenbingo 
Knutselclub 
Kerstborrel 
Winterfeest 
Koningsdag 
Sinterklaasintocht   
Onze kinderen die in de zomer soms dagelijks samen met de bso leidsters gaan zwemmen in de 
Spetter                                            
Hoofdsponsoring van het zwembad       
 
De lokale inzet en betrokkenheid is enorm. Dat lijkt nu met een beweging van tafel te zijn geveegd. 
Veel van de pedagogisch medewerkers wonen ook in onze dorpen. Staan die straks ook op 
straat?           
 
Door de confrontatie met het besluit van Allure zijn er partijen gecreëerd, die recht tegenover 



elkaar staan. En ouders die worden weggezet als lawaaimakers. Dit past voor ons, ouders, niet bij 
onze grote betrokkenheid. Van leerkrachten op school horen we regelmatig dat het zo fijn is wat we 
als ouders allemaal doen voor school. Ook de kinderopvang waardeert onze betrokkenheid. Nu 
bracht onze betrokkenheid ons hier, lijnrecht tegenover Allure. 
 
We hebben tijd nodig. Tijd om te verbinden, tijd om plannen te maken, tijd om goed te overwegen 
wat onze kinderen nodig hebben. Zodat het nieuwe IKC een succes wordt en een kloppend hart in 
onze gemeenschap. Wat zouden we daar graag in meedenken! Dit kan alleen als de 
selectieprocedure ongedaan wordt gemaakt, waardoor ruimte komt voor samenwerking tussen de 
verschillende organisaties en oog is voor het belang van het hele dorp! Zo kan het nieuwe hart in 
ons dorp ook echt het hart zijn, dat ons allemaal blijft verbinden. 

 


